
Skjærviken båtforening

Styremøte 5 2023
Dato: 08.05.2023

Sted: Båthavna

Deltakere:

Marius Einarsen X
Marianne Davidsen X
Rino Bangor
Roger Thorvaldsen X
Jon Vidar Lauritzen
Gro Underhaug X

Agenda:

1. Gjennomgang av forrige styrereferat (Gro).
2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar / Roger / Marius).

- Dugnadsdato må settes.

- Status rundvask og olje bryggene

3. Økonomi. Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett (Marianne)
4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. (Roger)

Har vi fortsatt ledige plasser så må det bestemmes hvordan vi skal få reklamert /
avertert dette for å få fylt opp.

5. Sparetiltak: Roger informerer rundt hvordan innføring av strømmåler er utført i
Nabbetorp båthavn. Skulle vært gått gjennom sist styremøte, men utsatt da Roger
ikke kunne møte. (Roger)

6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Marius informerer da
Rino er fraværende på møte)

7. Innkommende: Det har vært nye klager på for sterkt lys fra lyskastere på garasje
(Gro / Marius)

Referat:

1. Gjennomgang av forrige styrereferat. Referat er også vedlagt
innkalling.(Gro)

Referatet ble gjennomgått og det var ingen anmerkninger.
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2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul.(Jon Vidar / Roger / Marius)

- Dugnadsdato må settes.

- Status rundvask og olje bryggene

Dugnaden vil bli avholdt 6.juni, og det vil bli sendt ut e-post til alle medlemmene.

Vasking og oljing av brygga er påbegynt. Det er en ganske stor jobb og vanskelig å få gjort da båtene
ligger på båtplassene, og folk går på brygga. Det ble derfor besluttet å ta halve brygga nå og resten til
høsten da båtene er tatt opp.

Vi sliter fortsatt med vanntrykket, og det vil bli sett på på nytt innen kort tid.

Ellers er vi i rute med vedlikeholdsplan/årshjul.

3. Økonomi. Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor
budsjett (Marianne)

Ingen endringer i økonomien. Marianne sender ut vårfaktureringen innen kort tid.

De som har brukt strøm i vinter har blitt bedt om å sende inn avlesning på forbruket. Det er det kun 2
stykker som har gjort. Håper at de resterende sender inn snarlig.

4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i
havna. (Roger)Har vi fortsatt ledige plasser så må det bestemmes
hvordan vi skal få reklamert / avertert dette for å få fylt opp.

Båtforeningen har per i dag 1 ledig 3 meters plass på utsiden til leie, og 2 ledige 4 meters plasser på
utsiden til salgs. Disse vil bli lagt ut for salg/utleie på facebook siden til båtforeningen snarlig. Håper da at
medlemmene kan dele dette, så vi får solgt/leid ut de siste plassene.

5. Sparetiltak: Roger informerer rundt hvordan innføring av strømmåler
er utført i Nabbetorp båthavn. Skulle vært gått gjennom sist styremøte,
men utsatt da Roger ikke kunne møte. (Roger)

Roger har vært og snakket med de i Nabbetorp båtforening angående strømmåler. Det fungerer slik at
alle som bruker landstrøm på brygga, har en egen strømmåler som settes på når de kobler seg til
strømmen. Den blir lest av 1 gang i året, og brukes også hvis man ønsker å bruke strøm om vinteren.
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6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Marius
informerer da Rino er fraværende på møte)

Arbeidsgruppen har hatt sitt første møte. Det ble bestemt at Rino skal lage en enkel skisse og et budsjett
på forslag til bryggefronten til neste styremøte.

7. Innkommende: Det har vært nye klager på for sterkt lys fra lyskastere
på garasje (Gro / Marius)

Styret bestemte at lyset fra lyskasteren vil bli slått av i månedsskiftet april/mai og slått på igjen i
september.


